

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 19th January 2018

Notice No. 17
IBL Project Week

The IBL Project Week is scheduled from 5th to 8th February 2018 and the IBL Exhibition and Presentations will be on 9th February 2018 (Friday).

Kindly note the details below:

1. The school timings will be as follows:

Date	School Timing
5 th February 2018 (Mon)	8:10 am – 3:20 pm
6 th February 2018 (Tue)	8:10 am – 3:20 pm
7 th February 2018 (Wed)	8:10 am – 1:30 pm (after lunch)
8 th February 2018 (Thu)	8:10 am – 1:30 pm (after lunch)

2. There will be no normal teaching during those days. Instrument classes will also be suspended.
3. Arrangement of the Project Week will be as follows:
G1, G3, G5 – Chinese Project
G2, G4, G6 – English Project
4. Please remind your child to bring in the necessary materials for the project as instructed by the teacher or as discussed in the group.
5. **The IBL Exhibition and Presentations will be held from 9:00 am to 12:00 noon on 9th February 2018 (Friday) in the classrooms** and works of all grades will be displayed and presented by all students. Parents are invited to visit the exhibitions to give support and encouragement to our young researchers and presenters who have worked very hard on their projects.
 - Schedule of Presentations will be uploaded on School website on 7th February 2018 (Wednesday).
 - **Students should arrive at the school by 8:10 am and will be released at 1:30 pm after lunch.**

通告第十七號
專題探究研習週

本年度第一次專題探究研習週定於二〇一八年二月五日至八日，而專題探究研習展將於二月九日（星期五）舉行。

請家長留意下列各項事宜：

1. 上、下課時間：

日期	上課時間
二月五日（星期一）	8:10 am – 3:20 pm
二月六日（星期二）	8:10 am – 3:20 pm
二月七日（星期三）	8:10 am – 1:30 pm（午膳後放學）
二月八日（星期四）	8:10 am – 1:30 pm（午膳後放學）

2. 各天不會按照正常課節上課，所有樂器班亦將暫停。

3. 專題探究研習週安排如下：

- 一、三、五年級 — 中文科專題研習
- 二、四、六年級 — 英文科專題研習

4. 請提點貴子弟依老師指示，帶備專題研習各項用品回校。

5. **專題探究研習展將於二月九日（星期五）上午九時至正午十二時假各課室舉行**，各班學生將於不同時段為家長講解各專題研習內容及製作歷程，歡迎各家長蒞臨參觀，給予 貴子弟支持和鼓勵：

- 講解時間表將於二月七日（星期三）上載於學校網頁內；
- **當天上課時間為 8:10 am – 1:30 pm（午膳後放學）。**

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年一月十九日